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ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA DE LA JUNTA PERMANENT 
PROVISIONAL DE LA FACULTAT DE BIOCIÈNCIES, CELEBRADA EL 31 
D’OCTUBRE DE 2007. 
 
 
A Bellaterra, a les 15:15 hores del dia 31 d’octubre de 2007, es reuneix la Junta 
Permanent Provisional de la Facultat de Biociències, en sessió ordinària i sota la 
presidència del Sr. Degà, actuant de fedatari el Secretari de la Facultat i amb 
l’assistència dels següents membres de la Junta: 
 
Guasp Balaguer, Gregori 
Arús Caralto, Carles 
Barbé Garcia, Jordi 
Carrassón López de Letona, Maite 
Jaraquemada Pérez de Guzmán, Dolores 
Llagostera Casas, Montserrat 
Lloret Maya, Francisco 
Mallorquí Graupera, Montserrat 
Martí Roca, Esther 

Martínez Alonso, Maria Ramos 
Nogués Bara, Victòria 
Nogués Sanmiquel, Carme 
Parés Casasampera, Xavier 
Roure Nolla, Joan 
Santa-Cruz Alemán, Maria Carmen 
Tort Bardolet, Lluís 
Velázquez Henar, Maria Antonia 
Vendrell Roca, Josep 

 
 
S’inicia la Junta Permanent de la Facultat de Biociències amb l’ordre del dia següent: 
 
1.   Aprovació, si s’escau, de l’acta de la sessió anterior. 
2.   Informe de l’Equip Deganal. 
3.   Aprovació, si s’escau, dels Acords Interns de Planificació. 
4.   Aprovació, si s’escau, dels Premis extraordinaris de les Llicenciatures de Biologia, 

Bioquímica i Biotecnologia del curs 2006-2007. 
5.   Afers acadèmics. 
6.   Afers de tràmit. 
7.   Torn obert de paraules. 
 
 
1.- Aprovació, si s’escau, de l’acta de la reunió anterior 
 
Montserrat Mallorquí puntualitza que el senyor Francisco Cuevas no és representant de 
PAS. Una vegada anotada aquesta modificació, s’aprova l’acta per assentiment. 
 
 
2.- Informació de l’Equip Deganal 
 
Informe del Degà: 
El Degà agraeix el suport rebut per l’Equip Deganal en els actes de la inauguració de 
curs. A la vegada, tramet a la Junta la valoració molt positiva que va tenir el Rector 
sobre el desenvolupament dels actes. 
 
Seguidament el Degà explica que han estat publicats els decrets d’acreditacions i de 
Plans d’estudi i que no presenten canvis significatius amb el que prèviament estava 
anunciat. comenta sobre un powerpoint els trets fonamentals del Decret de Graus i 
Postgraus. 
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Sobre el tema dels plans d’estudi, el Degà informa: 
 
La Comissió d’Afers acadèmics de la UAB ha aprovat tot un seguit de principis 
generals sobre l’elaboració del mapa de títols, que seran enviats un cop aprovats pel 
Consell de Govern. 
 
Està pendent l’aprovació d’un document (del que hi ha un esborrany) sobre la 
presencialitats dels estudiants i el reconeixement de les tasques dels professors. 
 
La Comissió d’Afers Acadèmics ha acceptat la proposta de Graus que ha presentat la 
nostra Facultat per tal que passi a Consell de Govern. Una vegada es disposi de tota la 
informació necessària, es convocarà des del Deganat una reunió de la Comissió de Pla 
d’Estudis General per concretar els possibles aspectes comuns propis de la Facultat 
(com l’extensió del treball de fi de carrera, mida dels “Minors”, etc) 
 
Pel que fa a l’elaboració de la composició de les Subcomissions dels nous plans 
d’estudi, està previst el procediment següent: 

• Abans de l’aprovació de per la Junta Permanent, es consultarà amb 
Departaments i Unitats les composicions definitives. 

• Un cop aprovades les composicions de les Subcomissions (possiblement e 
Junta Permanent a mitjans de novembre), ja podran començar a treballar. 

• Paral·lelament s’haurà d’anar pensant en la composició de les Comissions 
Assessores. 

 
Sobre el tema de Gestió Acadèmica, el Degà informa de la imminent sortida places que 
falten per a cobrir a la Gestió Académica (4 places), així com de la propera arribada de 
la persona (becari) encarregada del tema Erasmus. 
 
Sobre la situació de les adequacions d’espais i obres, el Degà informa que en el darrer 
Consell de Govern no es va aprovar la distribució del PIU, ja que algunes facultats 
consideren que no han estat ben tractades.  
 
Sobre el tema de les “cates”, se’ns informa que l’espina C5-senar no aguantaria 
l’aixecament de dos pisos. S’ha de fer una superestructura nova que permeti la  seva 
construcció i això encarirà en un 20 % (uns 400.000 euros) el cost de les obres. Per fer 
front a aquests costos es planteja la necessitat d’un possible canvi d’ordre en algunes 
actuacions a l’edifici.  
 
De la resta d’actuacions, les altres “cates” realitzades han donat un resultat correcte. La 
marxa de les obres de l’espigó C2-parell avança segons el pla previst. El trasllat del 
Laboratori de Geologia en 4rta planta Torre C2-senar s’ha realitzat. Sobre els 
laboratoris integrats amb problemes de CO2 i H2S de laboratoris integrats, el tema està 
resolt a falta d’acabar de resoldre la qüestió soroll del  laboratori integrat espigó C2-
senar. 
    
Pel que fa al trasllat fons bibliogràfics excedents a Hemeroteca, la ViceRectora i l’Àrea 
són favorables i sembla que el trasllat es podrà accelerar. 
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Sobre altres temes, el Degà informa que estaríem en la fase final de posada en marxa 
dels interfonos dels espigons d’aules. Que els “faldons” dels mòduls del costat del bar 
estan en camí i que s’ha aprovat la dotació d’un vigilant per la Consergeria Sud i que es 
concretarà en les properes 2 – 3 setmanes. 
 
Finalment el Degà acaba la seva intervenció amb el recordatori que la conferència del 
dia de Sant Albert (15 de novembre), serà impartida pel Dr. Joan Barceló i tindrà com a 
títol “ Llum i foscor a les plantes”. 
 
Informe del Vicedegà d’Ordenació Acadèmica: 
El Vicedegà explica que el procediment de les eleccions ha començat, segons el 
calendari previst. Que s’ha constituït la Junta Electoral i que ja està publicat i aprovat el 
cens electoral i les candidatures presentades. 
 
Informe de la Vicedegana d’ Estudis de Postgrau: 
La Vicedegana Dolores Jaraquemada, informa sobre el tema dels Màsters. Han estat 
acceptats els tres Màsters de Biociències i aquests podran començar el proper curs. 
 
Informe de la Vicedegana d’ Estudiants i d’Estudis de Grau: 
La Vicedegana M. Antonia Velázquez informa sobre el desenvolupament dels cursos 
propedèutics, que han tingut un força èxit, amb 136 alumnes de Física i 109 de 
Matemàtiques. Que els alumnes han valorat bé aquests cursos, especialment el de 
Matemàtiques. Fa la reflexió que el 50% dels alumnes que ens arriben no han fet Física 
en els darrers cursos. 
 
Sobre el tema de les tutories de primer curs, hi ha hagut una primera sessió, amb força 
participació amb aproximadament 20 alumnes per grup dels 28-29 assignats. 
Properament començaran les tutories pels alumnes de cursos superiors que tenen tres o 
més assignatures pendents de primer, uns 86 alumnes. 
  
Informe del Vicedegà d’Economia i Serveis: 
 
El Vicedegà Josep Vendrell informa que s’ha tramitat la partida destinada a 
equipaments de seguretat. Pel que fa a l’equipament de les aules, recorda que 
Biociències té les instal·lacions pràcticament ja equipades, que la partida és d’uns 
96.000€ per tota la UAB i que es podran completar les instal·lacions existents, 
especialment l’adequació de les set aules J utilitzades. El Vicedegà expressa la seva 
confiança en que s’obtindrà una bona partida per aquestes adequacions. 
 
Seguidament s’obre un torn de preguntes:  
 
La professora María del Carmen Santa-Cruz planteja el problema dels retroprojectors, 
que desapareixen de les aules o de les bombetes que falten. Sembla que quan es fonen 
les bombetes, alguns professors s’emporten el retroprojectors d’unes aules a les altres. 
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3.-  Aprovació, si s’escau, dels Acords Interns de Planificació 
 
El Degà explica que pels actuals AIP se’ns demana que siguin aprovats en Junta 
Permanent. Fa uns comentaris sobre aquest acords, que s’han fet arribar a tots els 
Membres de la Permanent, i en especial sobre el punt que fa referència al compromís 
que ens vist obligats a prendre sobre el capítols dels rendiments del estudiants i les taxes 
d’èxit en els estudis. 
 
Seguidament s’obre un torn d’intervencions:  
 
María del Carmen Santa-Cruz comenta que sobre la utilització del campus Virtual, hi ha 
algunes Unitats que ja estan al 10% de la seva utilització. 
 
Segons el Vicedegà Josep Vendrell, es pot justificar l’augment de la seva utilització a 
nivell global. 
 
Montserrat Mallorquí comenta que es detecta un desequilibri entre el punt 3.3. (accions 
per la igualtat entre dones i homes) i altres partides com la 3.4. i 3.5. i que en el punt 3.5 
hi falta el responsable. 
 
Paco Lloret comenta que en la informació rebuda s’hi detecten alguns petits errors, a la 
vegada que demana informació sobre el tema dels contractes externs i el percentatge de 
les pràctiques externes. 
 
S’aproven els Acords Interns de Planificació de la Facultat de Biociències per 
assentiment.  
 
 
4.- Aprovació, si s’escau, dels Premis extraordinaris de les Llicenciatures de 

Biologia, Bioquímica i Biotecnologia del curs 2006-2007 
 
Es procedeix a la lectura dels acords dels tres tribunals de les tres Llicenciatures per a la 
concessió dels corresponents Premis Extraordinaris 
  

Tribunal Premis extraordinaris Biologia 
President: Dr. Lleonard Barrios BCFI Biologia Cel·lular, Fisiologia i d’Inmunologia 
Secretari: Dra. Sandra Villegas BBM Bioquímica i Biologia Molecular 
Vocal:  Dr. Antonio Barbadilla GM Genètica i Microbiologia 

 
 4 Premis concedits a: 
  Albert Fernández Chacón 

Laia Mestre Arias 
Marta Miralles Consuegra 
Olatz Zenarruzabeitia Belaustegui 

 
Tribunal Premis extraordinaris Bioquímica 
President: Dra. Victòria Nogués  BBM Bioquímica i Biologia Molecular 
Secretari: Dra.  Inma Ponte  BBM Bioquímica i Biologia Molecular 
Vocal:  Dr. Emili Itarte  BBM Bioquímica i Biologia Molecular 

 
 2 Premis concedits a: 
  Anna Roig Borrellas 
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Virgínia Castillo Cano 
  

Tribunal Premis extraordinaris Biotecnologia 
President: Dr. Montserrat Llagostera  GM Genètica i Microbiologia 
Secretari: Dra. Maria Plana  BBM Bioquímica i Biologia Molecular 
Vocal:  Dr. Amàlia Molinero BCFI Biologia Cel·lular, Fisiologia i d’Inmunologia 

 
 2 Premis concedits a: 
  Susanna Molas Casacuberta 

Adriana Sánchez Danés 
 
S’aproven, per assentiment, els premis extraordinaris proposats per les tres Comissions 
 
 
5.   Afers acadèmics 
 
No hi ha temes a tractar 
 
 
6.   Afers de tràmit 
 
No hi ha temes a tractar 
 
 
7.   Torn obert de paraules 
 
Lluís Tort comenta que s’ha demanat al seu departament una valoració de les tasques 
que fa el PAS. Pregunta si això tindrà incidència en la determinació de nivells a en 
l’assignació de personal. Igualment demana informació sobre el tema de la vaga dels 
SID. 
 
L’Administradora de Centre, Esther Martí, explica que s’ha fet un estudi per conèixer si 
les plantilles estan correctament dimensionades i per veure si ens concedeixen més 
personal. Hi ha la intenció de fer l’estudi del suport administratiu als Departaments i 
també del personal laboral. La intenció ´s tenir aquests estudis finalitzats aquest any.  
En cas del SID és el mateix, es busca uniformitzar els paràmetres sense tenir en compte 
aspectes més particulars de cada Centre. 
 
M. Victòria Nogués demana quin impacte pot tenir la vaga del SID en la docència. Des 
del deganat es reconeix que no hi ha informació i que s’hauria d’analitzar. 
 
Carles Arús explica que en el seu Departament han rebut una enquesta sobre la 
distribució d’espais. Pregunta si el Deganat coneix aquest tema. 
 
El Degà comenta que es tracta d’un programa de Gerència per conèixer si hi ha gent que 
ocupi espais en diferents Centres. Que es tracta d’establir un model de distribució 
d’espais per els professors, que es vol establir uns criteris de m2/professor i racionalitzar 
els espais. 
 
Lluís Tort puntualitza que el que es demana ara és veure que en la informació que es 
disposa, els espais estiguin adjudicats correctament. 
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Paco Lloret comenta que s’adjudiquen als departament escales, lavabos i espais 
comuns... i que caldria prendre una postura en comú per evitar que ens comptabilitzin 
espais que no ens corresponen. 
 
Montserrat Mallorquí explica que a la Biblioteca ja s’ha aconseguit l’accés a Biosys des 
del 1926 fins a l’actualitat. 
 
Els assistents no demanen cap intervenció més. 
 
Sense més temes a tractar, s’aixeca la sessió a 17:05 hores. 
 
 
Bellaterra (Cerdanyola del Vallès), a 31 d’octubre de dos mil set. 
 
 
Vist i plau:       
Degà:       Secretari: 
 


